
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Trekløverskolen 

Mødested: Støvringgårdvej 

Mødedato: 06-02-2025 fra kl. 13.00-14.00 med elevrådsrepræsentanter og 

ordinært møde 17.00-20.00 

1. Præsentation af nye lokaler på ST. 

2. Michael og Mehmet om opkvalificering af legeplads 

3. Principper til gennemgang: 

a. Erstatningsansvar og forsikring: Ved bevidst materiel skade/hærværk 

i skoletiden sendes der regning hjem til forældrene, hvis forsikring 

skal dække det. 

b. SFO: Godkendt 

c. Åben skole: Godkendt – skal justeres næste skoleår. Godkendt for 

nu. 

d. Syge børn: Forældrene er ansvarlige for at hente deres barn 

omgående, når de er syge. 

e. Antimobbestrategi 

4. Status på antal elever tilmeldt afgangsprøver 

5. Budget og økonomi 

6. Lejrskole/ekskursionstur? 

7. Årsberetning  

8. Sygefravær 

9. Forretningsorden 

10. Eksempel på en koordinationsdag (mandag d. 3/2) på alle 3 matrikler – 

opfølgning jf. referat sidste møde. 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDDE 

Mødested: Støvringgårdvej 

Mødedato: 06-02-2021   Næste mødedato: «skriv her» 

Deltagere: Nete, John, Henriette, Louise, Margit, Michael, Mehmet, Anna, Jesper, 

Benny, Lene, Klaus 

Afbud: Pia, Kent, Sabrina, Kim 

 

1. Punktet udsættes til et senere møde. 

2. Punktet udsættes til næste møde. Michael og Mehmet præsenterer, mens vi 

spiser. 

3. Principper til gennemgang: 

a. Erstatningsansvar og forsikring – der sendes regning til forældre, hvis 

det vurderes relevant. 



b. SFO – godkendt. (Obs på fritidspædagogisk strategi – høringsrunde) 

c. Åben skole – kan justeres ifbm. næste skoleår efter folkeskolens 

kvalitetsprogram træder i kraft. For nu er princippet godkendt. 

d. Syge børn – det er forældrenes ansvar, at syge børn bliver hentet. 

Dette skærpes i princippet. Lene retter til og sørger for, at det 

kommer på hjemmesiden. 

e. Antimobbestrategi – godkendt. 

 

Det påpeges, at når der godkendes principper, skal der samtidig tages stilling 

til, hvornår det skal genbesøges, og hvad der skal være fokus på, når det 

genbesøges. 

4. Bestyrelsen giver udtryk for en bekymring i den tendens, der er i faldet på 

elever tilmeldt afgangsprøver. Det kunne være et udtryk for, at besparelser 

gennem årene har en afsmittende effekt på denne tendens i form af større 

klasser og strammere normering. 

5. Budget og økonomi: 

a. Klaus og Benny orienterer om budgettet for 2025, som er baseret på 

289 elever. Budgettildelingen er givet ud fra nuværende takster. Der 

er lagt en estimeret udgift ind i budgettet for den kommende 

budgetudmøntning. Forbruget på løndellen er fremlagt matrikelvis. 

Med den nuværende konteringsmodel for det elevrelaterede forbrug 

vil det kræve, at man går ind i de enkelte bilag for at vise det 

matrikelvist. Skolebestyrelsen påpeger, at det vil være 

hensigtsmæssigt med en matrikelvis opdeling af øvrige udgifter, hvis 

der kommer en ny konteringsmodel ifbm. budgetudmøntningen.  

b. Klaus og Benny orienterede om regnskabet for 2024, der afsluttes 

med et merforbrug på 1,4 millioner, som føres med over i 2025.  

c. Vi indstiller ikke medarbejdere til omplacering i foråret, da vi ikke 

kender det endelige elevtal. 

d. Den vakante lederstilling, for nuværende konstituerede, er forlænget 

til sommerferien. Der skal senere være en drøftelse af, hvad vi gør i 

forhold til den stilling. Måske kan man forestille sig en 

kombinationsstilling med både ledelse og børnetid. 

e. Forældrekredsen i skolebestyrelsen mener, det er et dårligt signal at 

slå en lederstilling op. Der skal prioriteres flest mulige midler til 

børnene. 

f. Der er udgifter til en personalesag i budgettet (700.000). 

g. Drøftelse om biler: Vi har gamle biler, og de koster at vedligeholde. Vi 

skal vurdere, om det giver mening at investere i en eller to elbiler. 

Bilerne bliver brugt meget. 

h. Heste: Enten skal vi reducere på antallet af hestene, eller også skal 

myndighedschefen lægge penge i vores budget. Når vi ved mere, skal 

skolebestyrelsen have en tilbagemelding. 

i. Udgift til Water and Wellness: Vi ønsker udgiften genforhandlet og 

undersøger nærmere. 



j. Vi drøfter, hvorvidt det giver mening at søge fondsmidler til IT ved 

ELRO? Og generelt lave fondsansøgninger. Vi er i gang med at søge 

fondsmidler til legeplads ligesom der er også gang i Spar Nord fond til 

fitness. Vi kan kigge på LEGO også. 

k. Skolebestyrelsen støtter investeringer på IT. Det understøtter vores 

fokus på kommunikation og læsning. 

l. I forhold til målgruppebeskrivelser: Der peges på, at det er vigtigt at 

lave skarpe målgruppebeskrivelser. Den på mødet fremviste model 

er bedre til at beskrive matriklernes forcer. 

m. Der er fortsat mange uafklaretheder i forhold til udmøntningen af 

budgettet. Det gør det vanskeligt for skolen at navigere i og forholde 

sig til. 

6. Lejrskole: Skolebestyrelsen beslutter, at som situationen er nu, vil det være 

et dårligt signal at sende at gennemføre lejrskole næste skoleår. Det er dog 

stadigvæk vigtigt at give børnene nogle gode oplevelser i fællesskaber. Der 

kan i enkelte tilfælde vurderes, hvordan det kan give mening, og der drøftes 

en eventuel mulighed med overnatning på skolen i kommende skoleår. Der 

kan være en opfordring til at eleverne kan få endagsture ud huset, eller lave 

noget på tværs i skolen. 

Der er skolebestyrelsesmøde med elevrådene d. 20/2 fra kl. 13.00-14.00. Vi 

aftaler, at gøre elevrådene klart, at der ikke er Ikke økonomi til overnatning, 

men at der derimod er fokus på at give gode oplevelser. Der skal spørges ind 

til, hvad eleverne kunne have lyst til.  

 

7. Nete sender årsberetningen til Lene, som sender det ud til resten af 

skolebestyrelsen. Så kan den godkendes ved næste møde. 

 

8. Sygefraværet er dalende. Men stadig højt (13,9 dage pr. medarbejder pr. år). 

Det bliver bemærket, at sygefraværet er højere på mandage, torsdage og 

fredage. Anna fortæller, at der bliver arbejdet med i det i MED regi. 

9. Forretningsordenen er godkendt. Den 4 årige periode er gået om et år, hvor 

der skal være valg.  

10. Vi har fremvist eksempler på, hvordan man håndterer vikardækning på de tre 

matrikler. 

Forældrene i skolebestyrelsen kommenterede, at vikarinddækningen også 
skal sikre, hvordan vikarer klarer undervisningspligten. Særligt, når der er så 
meget sygdom. Eleverne har krav på at få undervisning. Skoleledelsen tog 
dette til efterretning, og vil følge op på, at der foreligger vikarplaner i alle 
teams. “ 
 

 


